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Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. január 20-án 

16.05 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Közösségi Ház és Könyvtár emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester  

Miskolczi Ferenc       alpolgármester  (16.20-tól) 

 

Béni Norbert    képviselő 

   Dombi Norbert          képviselő  

   Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő  

Nagyné Szigeti Mária   képviselő  

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

    

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a képviselőket és vendégünket. 

Megállapítom, hogy 5 képviselő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Miskolczi Ferenc alpolgármester úr perceken belül itt van. Napirend előtt senki 

nem kért szót. Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa a meghívóban szereplő napirendi 

javaslatot). A napirenddel kapcsolatban van-e valakinek észrevétele? Nem volt. 

Elsőként a zárt ülés napirendjéről kell szavaznunk.  

Aki egyetért azzal, hogy a „A 309/2021.(IX.2.) számú határozattal létrehozott ideiglenes 

bizottság beszámolója” (16/2022.) számú előterjesztést üzleti érdek miatt zárt ülésen 

tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

1/2022.(I.20.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „A 309/2021.(IX.2.) 

számú határozattal létrehozott ideiglenes bizottság beszámolója” tárgyú, 

16/2022. számú előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását.  
 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

 

N a p i r e n d :  

 

1.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (7/2022.) 

2.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

3.) A Képviselő-testület 2022. évi tavaszi-nyári munkaterve (2/2022.) 

4.) Igazgatási szünet elrendelése (3/2022.) 

5.) Iskolai gondnok teljes munkaidőben történő foglalkoztatása (1/2022.) 

6.) Polgármester illetménye (9/2022.) 

7.) Javaslat Pétfürdő település köztisztviselőinek, közalkalmazottainak, munkavállalóinak 

2022. évi illetményére (12/2022.) 

8.) 2022. évi Rendezvénynaptár (14/2022.) 

9.) Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására kiírt pályázaton való 

részvétel (15/2022.) 

10.) Ifjúsági tó hidjának fém szerkezeti elemeinek karbantartása (10/2022.) 

11.) Beszámoló a civil szervezetek 2021. évi támogatásáról (11/2022.) 

12.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzethatárának önkormányzati 

véleményezése (6/2022.) 

13.) Óvoda 2022. évi nyitvatartási idejének megállapítása (4/2022.) 

14.) Bölcsőde nyári nyitvatartási rendjének megállapítása (5/2022.) 

15.) Önálló képviselői indítvány Nagy Zsolt részéről: Pétkomm Kft. javadalmazási 

szabályzatának módosítása (13/2022.) 

 

Tájékoztatók: 

 

1.) Tájékoztató a 2021. évi beruházásokról, felújításokról (8/2022.) 

 

VEGYES ÜGYEK 
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N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 7/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az anyaggal kapcsolatban van-e? 

 

Molnár Gyula László képviselő: A közlekedési koncepcióval mikor tudunk tovább haladni? 

 

Horváth Éva polgármester: A közmeghallgatás témája.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Jó lenne, ha a költségvetés előtt lenne, mert biztos, hogy 

érinteni fogja. 

 

Horváth Éva polgármester: Erre nem tudok válaszolni. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nagyon csúszik.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Más kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

2/2022.(I.20.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

309/2021.(IX.2.), 342/2021.(IX.30.), 351/2021.(IX.30.), 

354/2021.(IX.30.), 357/2021.(IX.30.), 358/2021.(IX.30.), 

359/2021.(IX.30.), 361/2021.(IX.30.), 365/2021.(IX.30.), 

371/2021.(IX.30.),  372/2021.(IX.30.),  378/2021.(X.28.), 

380/2021.(X.28.), 386/2021.(XI.25.), 389/2021.(XI.25.), 
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390/2021.(XI.25.), 392/2021.(XI.25.), 394/2021.(XI.25.), 

395/2021.(XI.25.), 397/2021.(XI.25.), 398/2021.(XI.25.), 

399/2021.(XI.25.), 400/2021.(XI.25.), 401/2021.(XI.25.),       

406/2021.(XI.25.),      407/2021.(XI.25.),      409/2021.(XI.25.),       

410/2021.(XI.25.), 414/2021.(XII.16.), 415/2021.(XII.16.), 

417/2021.(XII.16.), 419/2021.(XII.16.), 421/2021.(XII.16.), 

422/2021.(XII.16.), 425/2021.(XII.16.), 426/2021.(XII.16.),     

429/2021.(XII.16.),             430/2021.(XII.16.). 

 

 

2.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

 

 

Horváth Éva polgármester: December 16-án volt az előző testületi ülés.  

December 22-én a Hivatalos Értesítő 64. számában megjelent egy közhírré tétel, amelyben 

határozatban rendelték el a háziorvosok részvételét a hétvégi oltási napok valamelyikén. Ez 

ránk is vonatkozik. Januárról volt szó. Felkértek minket, hogy egyeztessünk a háziorvosokkal, 

és adjuk meg azt a hétvégét, amikor Pétfürdőn péntek, szombaton ez a regisztráció nélküli 

oltakozás megvalósul. Az egyeztetés megtörtént. Jövő héten 28-29-én lesz Pétfürdőn a 

háziorvosi rendelőben regisztráció nélküli oltakozás. Pénteken 14-18-ig, szombaton pedig 10-

18-ig lesz. Ezt december 30-ig meg kellett küldeni, megküldtük.  

Január 3-án a megjelent Magyar Falu Program pályázataiból, amiben úgy tűnik, hogy 

érdekeltek lehetünk, azokat letöltöttük, a feldolgozásuk folyamatban van. 

5-én felvettük a kapcsolatot egy textil feldolgozó céggel, ruhagyűjtő kontéreket helyez ki a 

településekre. Pétfürdőn már volt, és amikor eltűnt, akkor nagyon sokan hiányolták. Úgy tűnik, 

hogy a következő hónapokban megint lesz Pétfürdőn ruhagyűjtő konténer. Erről majd a 

lakosságot tájékoztatjuk, hogy hol lesz.  

6-án egy másik céggel is megpróbáltuk a kapcsolatot felvenni. Ez egy mobiltelefon gyűjtő cég, 

aki fel is dolgozza a mobiltelefonokat. Úgy gyűjti, hogy nem lehet hozzáférni a telefonokhoz, 

a rajta maradt adatokat nem tudja senki felhasználni. Intézményekbe kihelyezett zárt 

gyűjtőedények lennének, amit elvisz és cserél. A tárgyalások folynak, nem tudom mikor lesz 

belőle valami.  

Január 11-én kaptam meg a feljegyzést a Gondozási Központ január 6-i hatósági ellenőrzéséről. 

Nagy örömömre a következtetés az volt, hogy intézkedést igénylő észrevétel nem volt. 

Január 12-én kaptunk az Államkincstártól egy hiánypótlást a tavalyi Magyar Falu Program 

sporttelepi út elszámolásával kapcsolatban. Érdekes dolgokat kérnek. Folyamatosan szerezzük 

be ezeket. Jövő héten határidőben be tudjuk adni a hiánypótlást.  

Január 14-én aláírtuk a Berhidai úti lakás adásvételi szerződését. 

Év elejétől folyamatosan kapom a tájékoztatókat a KEHOP szennyvíz telep projektünkről. Ez 

2016-17-ben kezdődött el, amikor 330 millió forintot nyert a Konzorcium a Pétfürdői szennyvíz 

telep felújítására. Azóta ez az ügy húzódik. A Fejlesztési Iroda kezébe vette a dolgokat annak 

idején, magához ragadta. Megterveztette a létesítményt, majd engedélyeztette. Akkor mi 

jeleztük, hogy ez a 330 millió forint nem lesz elég erre a beruházásra. Akkor 500-ra jött ki a 

tervezői költségbecslés. Akkor nem kaptunk visszajelzést, de ettől függetlenül a Programiroda 

kiírta a közbeszerzést. A nyertes kivitelezők 800 millió forint + ÁFA összeget hirdetett ki, amire 

egy feltételes kivitelezési szerződést is kötött a Konzorcium a kivitelezővel, úgy, hogy a 

hiányzó pénzt megpróbálja az irányító hatóságtól megszerezni. Ez nem sikerült. Mindenféle 
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igazságügyi vélemények és szakértői felülvizsgálat volt. A lényeg, hogy a tavalyi év folyamán 

kiírtak még egy közbeszerzési eljárást, összevontak több KEHOP-os projektet. DKBVI fürt a 

neve. Ebben benne van az Öskü megnyert KEHOP-os szennyvíz projektje, a Pétfürdői 

szennyvíztelep felújítása, a Regői agglomeráció és a Bikácsi agglomeráció. Összesen 10 

település szennyvíz kezelésére összesített közbeszerzési eljárást indítottak. Tavaly 

decemberben az eredményhirdetés megtörtént. A győztes kivitelező ajánlati összege 17 milliárd 

49.981.000.000,- forint + ÁFA. Ebből a pétfürdői szennyvíztelep 1.300.000.000,- forint + ÁFA. 

Bízom benne, hogy erre a kiegészítést megkapjuk. Február 15-ig tető alá kell hozni, addig tartja 

fenn a kivitelező az árajánlatát. Jövő hónap végén a testületi ülésen tudok nyilatkozni arról, 

hogy biztosítja-e a kormányzat a fennmaradó részt, a szerződést megköti, mert akkor az idén 

elindulhat a beruházás. Mi 4 éve még 500-ra kértük, aztán lett 800, most meg 1.300 millió 

forint.  

A tegnapi nap folyamán volt egy sajtó tájékoztató a Polgármesteri Hivatal előtt a 7207-es 

Lepsényi út felújításának a folytatásáról. A TOP+ 1-2 pályázatban a Magyar Közút nyert 

támogatást. Ezt a támogatást 3.8 km-es útszakaszra nyerte el, ami Pétfürdő Temető utcától 3.8 

km. Berhidán 600 méteres szakaszt is érint. A támogatást a Magyar Államkincstár megítélte. A 

támogatási megállapodás aláírása a jövő hónapban várható. Utána történik a közbeszerzés 

kiírása a tervezésre, jöhet a terveztetés, és ha a tervek elkészültek, utána a közbeszerzés a 

kivitelezésre. Bruttó 835 milliós projekt indulhat ebben az évben. Nem valószínű, hogy a 

kivitelezés el tud indulni idén, de a kivitelezési szerződés várhatóan megköttetik.   

A kéréseteknek megfelelően összegyűjtöttük az apróságokat, amik történtek.  

Posta elé a hirdetőtábla rendelését leadtuk, a Horizont téri fakorlát megrendelését kiadtuk, de 

objektív okokból kicsit csúszni fog. A Hősök tere 16-nál a mozgássérült parkoló felfestése 

megtörtént. A Hősök terén megtörtént a járdánál a gyerekekre figyelemfelhívó jelzés is. A 

Berhidai út – Liszt Ferenc utca összekötő járda térkő süllyedését megszüntettük. A pékség - 

faház között sérült térkő javítása megtörtént. A murvabánya buszmegállóban a pad 

helyreállítása megtörtént. Az Akácfa út elején a víznyelőrács javítása megtörtént. A Spar előtti 

térkő javítása megtörtént. Az aknák, ami a Horizont tér és a régi kínai előtt van, még a 

szolgáltatónál van a téma. Ugyanez vonatkozik a Liszt Ferenc utca 7. előtti doboz szekrényre 

is. A Berhidai út 2-nél a rakodókorlát helyreállításának a megrendelése megtörtént. A 

Szőlőskert és a Mikes Kelemen utca kereszteződésében az árok fedlap megsüllyedt és a mai 

napon adtam ki a megrendelését.  

Kérdés van-e? 

 

Dombi Norbert képviselő: Köszönöm a beszámolót. Annyit szeretnék megemlíteni az 

útfelújítással kapcsolatban, hogy a tavaly elkészült szakaszt megelőzően beszéltünk róla 

valamelyik bizottsági ülésen, javasoltam, hogy csináljuk meg faltól falig. Ne csak az út 

készüljön el, hanem amennyiben van lehetőség parkolót kialakítani, kivenni olyan fákat, amik 

nem odavalók, vagy kicserélni. Akkor azt mondtad, hogy hagyjuk, maradjon így, aztán majd 

meglátjuk mit lehet tenni. Megint lesz egy szakasz, ami felújítás alá fog kerülni. Szeretném 

javasolni a Képviselő-testületnek, hogy szavazzunk arról, hogy addig, amíg nem kezdődik el a 

felújítás, nézzük meg, hogy van-e lehetőségünk arra, hogy rácsatlakozzunk erre a beruházásra 

és akár önerőből a Berhidai út páratlan oldalának az árok részét becsövezni, befedni. 

Parkolóhelyek tudjanak létesülni azon az oldalon végig. Ha ehhez nekünk hozzá kell tenni 

„bármennyi” pénzt, nézzük meg, hogy van-e erre szándékunk, akaratunk, keretünk. Ezzel 

foglalkozni kellene.  

 

Horváth Éva polgármester: Egyet gondolunk, de én egyelőre nem vállalnék fel semmit. Az 

lenne jó, hogyha megfogalmazódna az igény. 
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Dombi Norbert képviselő: Most fogalmaztam meg.  

 

Horváth Éva polgármester: Ahogy az előző szakasznál is, a tervezők jöttek egyeztetni. 

 

 

16.20 órakor Miskolczi Ferenc alpolgármester megérkezett az ülésterembe.  

A képviselők létszáma 7 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes. 

 

 

Dombi Norbert képviselő: Ha jönnek, akkor hívjuk el ide és beszéljük meg velük. 

 

Horváth Éva polgármester: Ide nem fognak eljönni. Jelentkeznek, aztán jönnek. Addig 

legyen egy lista, hogy mit kérünk, amit lehet beletenni a tervbe. Alapvetően a magyar állam 

területe a kerítéstől megy. Nem csak az út.  

 

Dombi Norbert képviselő: De már csináltunk járdát is a magyar állam területén önkormányzati 

pénzből. Kaptunk egy hozzájárulást. Megengedték, megcsináltuk. Ugyanezen elven. 

 

Horváth Éva polgármester: A Berhidai út páros oldalán a parkoló kialakítását nyugodtan bele 

lehetne tenni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ott van.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Felfestés lesz majd.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ott végig állnak az autók most.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ott a közlekedési szakértő úr is említette, és javaslata volt ott, hogy ezen 

az oldalon a parkolónál legyenek felfestve a parkolók, hogy egyértelműen lehessen látni.  

 

Horváth Éva polgármester: De ha az igények meg vannak fogalmazva.  

 

Dombi Norbert képviselő: Akkor szavazzunk róla, hogy ez egy igény. Ha nem úgy szavazunk, 

akkor nem igény.  

 

Horváth Éva polgármester: Vagy gyűjtsétek össze az igényt február közepéig és azt 

elfogadjuk februárban. Addig nem lesz tervező. 

 

Dombi Norbert képviselő: Miért nem tudunk most szavazni erről? 

 

Horváth Éva polgármester: Egy igényt mondtál és lehet lesz még több. 

 

Dombi Norbert képviselő: Mondok még egyet. A kerékpárutat is szorgalmaznám, jó pár éve 

feszegetjük. Egy Várpalota-Balaton kerékpár útvonalnak igenis van létjogosultsága. Az, hogy 

itt volt Pétfürdő – Várpalota között a felüljáró, ilyen szempontból mellé ment, ott még egy 

gyalogos sem tud menni. Nem tudom azzal tudunk-e valaha valamit kezdeni. Azt is gondolnám, 

hogy arra tovább úgy kellene kialakítani az útfelújításkor a területet, hogy legalább egy bicikli 

út elférjen.  
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Horváth Éva polgármester: Akkor a parkoló kiesik. Ezt ne most tárgyaljuk meg.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bicikli út koncepciót tizen valahány éve elfogadtuk. 

Megvolt az útvonal terv is. Megtervezett útvonal egyébként. 

 

Horváth Éva polgármester: Ne menjünk most bele.   

 

Dombi Norbert képviselő: Mondod, hogy 10 éve. De hol van? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem a Berhidai.  

 

Horváth Éva polgármester: Meg kell fogalmazni az igényeket és eljuttatom a leendő 

tervezőnek. 

 

Béni Norbert képviselő: A Berhidai út páratlan oldalára a parkolókat elvileg már felvetettük. 

Pont a közlekedési koncepció szakértője vizsgálta meg a témát, és nem javasolta, mert annyira 

kevés hely lenne kialakítható.  

 

Horváth Éva polgármester: Sűrűn vannak a bejárók.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Támogatom, amit Dombi Norbert képviselőtársam mondott. 

Azért is, mert az első útszakasz megépítésénél is beszéltük, és nem történt ilyen egyeztetés. 

Csatornafedelek nem úgy készültek el, ahogy kellett volna. Jó lenne, hogyha ezeket az 

igényeket figyelembe vennénk, segítenénk. Mielőtt a kivitelezés elindul, egyeztetnénk, mert 

hátha úgy készül el.  

A másik, ami saját véleményem, hogyha ez az út teljes hosszában elkészül és fel lesz újítva, 

érdemes lenne azon elgondolkodni, hogy minél nagyobb részéről a kamionforgalmat letereljük. 

Ez az út megint hamar tönkre fog menni. Nem biztos, hogy az elkövetkezendő 20-30 évben 

megint kapunk pénzt, lehetőséget, hogy ez az út fel legyen újítva.  

 

Horváth Éva polgármester: Az útra majd visszatérünk. Egyelőre ez egy négy számjegyű 

országos közút.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Hozzunk arról egy döntést, ahogy Dombi Norbert 

képviselőtársam javasolta, jelöljünk meg egy határidőt és írjuk össze ezeket a dolgokat, amik 

reális igények.  

 

Horváth Éva polgármester: Nekem az a kérésem, hogy a februári testületi ülésre a képviselők 

gyűjtsék össze az ötleteiket az útépítéssel kapcsolatban, azt juttassák el időben és abból 

csinálunk egy előterjesztés, és a februári testületi ülésen erről szavazunk. Aki ezzel egyetért, 

kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

3/2022.(I.20.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a 7207 számú Lepsényi út felújításával kapcsolatban a 

képviselők által felvetett problémákat írásban eljuttatják a Polgármester 

részére 2022. február 16-áig. 

A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy a javaslatok alapján 

készítsen előterjesztést a február 24-i ülésre.  

 

            Határidő: a) képviselői javaslatok megküldésére: 2022. február16. 

                                                  b) előterjesztés beterjesztésére: 2022. február 24. 

                                  Felelős: a) pontért települési képviselők 

     b) pontért: Horváth Éva polgármester  

 

 

3.) A Képviselő-testület 2022. évi tavaszi-nyári munkaterve (száma: 2/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslat a munkatervvel kapcsolatban? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

4/2022.(I.20.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a  

 

Képviselő-testület 2022. évi tavaszi-nyári munkatervét 

 

e határozat melléklete szerint elfogadja. 

 

Felkéri a tisztségviselőket, hogy a munkatervben foglaltak végrehajtását 

kísérjék figyelemmel. 
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Határidő: folyamatos 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

              Szabóné Czifra Melinda jegyző 

  intézményvezetők 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

4.) Igazgatási szünet elrendelése (száma: 3/2022.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Béni Norbert képviselő: A munkatervben nincs júliusra tervezve semmi. Ki is marad a 

munkatervből a július hónap. Az igazgatási szünet viszont július végétől tart majd augusztus 

végéig. A kettő abszolút nem fedi egymást, így kiesik a július és az augusztus is. Nem lehetne 

valahogy ezt a kettőt összehozni? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem a Képviselő-testület munkatervéhez igazodik az igazgatási 

szünet, hanem a hivatali dolgozók szabadságolásához. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az igazgatási szünetnek más a rendeltetése, mint a 

munkatervben levő nyári szünetnek. Azt elmondtam már a bizottsági ülésen is, hogy az 

önkormányzati törvény szerint évi hat ülés a kötelező, ezzel szemben nálunk a júliust kivéve 

minden hónapban van ülés. Az SZMSZ-ben van szabályozva a tavaszi-nyári ülésszak 

munkaterve, valamint az őszi-téli. Az SZMSZ-ben így konkrétan nevesítve van, hogy júliusban 

nincs rendes ülés. Ha akarunk júliusban rendes ülést tartani, ahhoz először SZMSZ-t kell 

módosítani. Amikor idejöttem Pétfürdőre dolgozni, ez a gyakorlat így működött. Akkor 

nagyobb létszámú volt a Képviselő-testület, 14 fő. Borzasztó nehéz volt a 14 fővel működő 

Képviselő-testülettel a nyári időszakban a rendkívüli ülést összehozni. Általában nyáron 

mennek szabadságra a képviselők is. Általában mindenki dolgozik valahol főállásban. Az évek 

folyamán alakult így ki. Eddig ezzel kapcsolatban senkinek nem volt problémája. Nem a hivatal 

miatt nincsen júliusban testületi ülés. Ide leírtam, hogy a hivatal működését nem zavarja a az 

igazgatási szünet, mert ha van ülés munkaterv szerint betervezve, vagy akár rendkívüli, akkor 

a hivatal ugyanúgy készen áll. Más kérdés, hogy ki van itt az ülésen a hivatal részéről, de az a 

testület tagjait nem érinti. Van nekem helyettesem, meg mindenki másnak is. Így értettem az 

utóbbi mondatot.  

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

5/2022.(I.20.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdői 

Polgármesteri Hivatalban igazgatási szünetet rendel el az alábbi 

időszakokra vonatkozóan:  

 

a) a nyári időszakban: 2022. július 18-tól augusztus 21-ig, 

b) a téli időszakra: 2022. december 19-től 2023. január 1-ig. 

 

Határidő: helyi médiában történő közzétételre: 2022. március 31. 

                 a lakosság hirdetményi úton történő értesítésére:  

                 a): 2022. július 1. 

     b): 2022. december 1. 

 

 

5.) Iskolai gondnok teljes munkaidőben történő foglalkoztatása (száma: 1/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Dombi Norbert képviselő: A jelölt csak ő volt egyedül.  

 

Horváth Éva polgármester: Azt hiszem heten voltak.  

 

Dombi Norbert képviselő: Mi alapján történt a kiválasztás? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A Képviselő-testület döntött. 

 

Dombi Norbert képviselő: Akkor pont nem voltam itt.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem úgy volt, hogy eldöntöttük, hanem meg volt 

polgármester asszony jelöltje és megszavaztuk.  

 

Horváth Éva polgármester: Itt volt más javaslat is, még vita is volt rajta.  

 

Dombi Norbert képviselő: Mikor volt ez? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Tavalyelőtt.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Táblázat volt, hogy kinek milyen végzettsége van.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem emlékszem.  
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Horváth Éva polgármester: Kettő alkalmas volt és közülük választottunk.  

Aki egyetért a határozati javaslattal… a Pénzügyi Bizottság tagjait megkérem arra, hogy 

gondolkodjatok, hogy nemsokára odaérünk az illetménytáblához. Ha ezt elfogadjátok, akkor a 

javallatotok más.  

 

Béni Norbert képviselő: A 30 ezret ki kellene venni a fizetésből.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez az anyag megelőzi a következő anyagot, ami 

gyakorlatilag egy költségvetés előkészítő anyag, ami nem véletlen. Mi letettünk polgármester 

asszonnyal közösen egy javaslatot, amiről két bizottsági ülésen gyakorlatilag hang nélkül 

nemmel szavaztak a képviselők. Szerdára képviselő urak eljuttattak egy módosító indítványt a 

bérezéssel kapcsolatban, amihez mi a hivatalban kidolgoztuk a határozati javaslatot, hogy ne itt 

kelljen. Polgármester asszony a képviselő urak javaslatát magáévá tette, elfogadta, aminek az 

volt a lényege, hogy minősítés alapján most nem szeretne a Képviselő-testület megszavazni 

illetményemelést. Mi már így dolgoztuk át a határozati javaslatot. Igazából a Pénzügyi 

Bizottság ülésén az illetményről szóló határozati javaslat ennek megfelelően ment át. Azért 

szóltam, hogy a két döntés ne üsse magát.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezért szóltam, mert a Pénzügyi Bizottság elfogadta a határozati 

javaslatot, de az illetménytábláknál meg a másikat és ott ellentmondásba keveredett. Abban 

állapodtunk meg, hogy a mai testületi ülésen oda kell erre figyelni.   

 

Béni Norbert képviselő: Szeretném módosítani a határozati javaslatot, hogy 294.908,- Ft az 

illetmény összege.  

 

Horváth Éva polgármester: Én ezt befogadom.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem vagyok a Pénzügyi Bizottság tagja, és az előbb elhangzott, 

hogy olyan javaslat született, hogy a Képviselő-testület nem akar emelni illetményt. Ugye? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem jól fogalmazott polgármester asszony. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem olyan mértékben.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem így fogalmazott.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A polgármester asszony által kiküldött javaslatban, ha 

megnézed az önkormányzat Excel tábláját, akkor nála be van írva a jogszabályi hivatkozásként 

a minősítés alapján adható illetménykiegészítés. Azt nem javasolja a két képviselő úr, hogy 

ebben az évben ez meglegyen.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nincs nektek szakszervezetetek? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nincs. 

 

Dombi Norbert képviselő: Miért?  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Én vagyok a szakszervezet – ez vicc volt – de próbálom 

képviselni az összes hivatásrend dolgozóinak az érdekét. 
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Dombi Norbert képviselő: Kíváncsi lennék a dolgozói szakszervezet véleményére is. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nagyon régen volt a köztisztviselőknél, de hamvában elhalt. 

Az óvodáról nem tudok nyilatkozni. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Pedagógusokhoz tartoznak, de jelenleg senki nem tagja. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A Gondozási Központban valameddig működött, de 

szerintem ott sem működik most. Országos szervezetek mindenhol vannak, oda mindenki 

egyénileg fordulhat, de mivel nincsen… 

 

Dombi Norbert képviselő: Ha nincs, nincs. Ez a ti hibátok.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Eddig nem ítéltük úgy, hogy nagy szükségünk lett volna rá. 

 

Dombi Norbert képviselő: Most jó lett volna.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Lehet, hogy ebben az évben jó lett volna. Gondolom, hogy 

elég határozottan tudom képviselni mindegyik intézmény igényét. 

 

Dombi Norbert képviselő: Mi a meglátásod a módosítással kapcsolatban? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Őszintén? Nem örülök neki.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Előre szaladtunk? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen, de a kettő kicsit összefügg. Próbáltam a bizottsági 

ülésen is kifejteni, hogy mi, hogy indultunk neki az illetményemeléseknek. Továbbra is az a 

véleményem mindazzal együtt, hogy annak érdekében, hogy mégis legyen valami fajta 

béremelés – és akkor most hazabeszélek – a köztisztviselőknél, tudok kompromisszumokat 

kötni. Egy percig nem vitatom, ha a képviselő urak szemével nézzük, akkor egy kicsit 

elrugaszkodott volt a javaslat, de fenntartom, hogy azért nem tartom elrugaszkodottnak, mert 

úgy indultunk neki, hogy van egyszer egy… (polgármester asszony közbeszól) 

 

Horváth Éva polgármester: Majd, ha ahhoz a napirendhez érünk. Most ennél a napirendnél 

vagyunk.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Jó.  

 

Dombi Norbert képviselő: Összefügg, de oké. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azt gondolom, hogy ezzel a lehetősséggel élni kellene ahhoz, 

hogy közel hasonlóak legyenek a középfokú végzettségű dolgozóknak a bérei a településen.  

 

Horváth Éva polgármester: Itt a munkavállaló nagyon fog örülni a 8 órás változtatásnak, mert 

szerette volna, mert nagyon sok a túlórája, 6 órában nem tudott sok esetben végezni. A 

munkájával nagyon meg vagyok elégedve. A 30 ezret is elfogadom, mivel nem állja meg a 

helyét az egész csomagban. Jövőre ugyanígy erről tárgyalunk. A jutalmazásnál ebben az 

esetben valamelyest tudok kompenzálni, mivel az iskolai dolgozók jutalmát én osztom szét.  
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Béni Norbert képviselő: Tegyük hozzá, hogy 6 óráról 8 órára emelkedik a munkaideje és 

nagyjából 69 %-kal emelkedik a fizetése. Nem olyan rossz ez az emelés.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Csak a végeredmény nem annyira jó. Azt azért mondjuk ki. 

 

Béni Norbert képviselő: Ezt akkor kellett volna megoldani, amikor felvettük, mert akkor 

magasabb bérrel indulhatott volna. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Bocsánat. Magasabb bérrel azért nem tudott indulni, mert 

amikor felvette a Képviselő-testület, akkor nem volt mit minősíteni. Lehet eltéríteni az 

alapilletményt minősítéssel. Frissen felvett dolgozónál nincs minősítés, még 

teljesítményértékelés se. Akkor a Képviselő-testület nem hozhatott olyan döntést, hogy az 

alapilletményét eltéríti.  

 

Horváth Éva polgármester: Úgy volt a kiírás is, hogy a közalkalmazottakra vonatkozó 

törvény szerint.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez most is így van. Ez a közalkalmazotti bértábla továbbra 

is,  ő közalkalmazott.  

 

Horváth Éva polgármester: A javaslat a 294.908,- Ft és 8 órás jogviszony. Aki ezzel egyetért, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

6/2022.(I.20.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 83/A. § (1) 

bekezdésében biztosított jogkörében eljárva Csincsiné Koltay Gabriella 

8105 Pétfürdő, Juhász Gyula 4. szám alatti lakos Pétfürdő Nagyközség 

Önkormányzata által működtetett iskolai konyhák és ebédlők gondnoki 

feladatok ellátására, 5243 FEOR számú gondnok munkakörre vonatkozó 

kinevezését 2022. január 1. napjától teljes munkaidős (40 órás) 

foglalkoztatásra módosítja.  

 

Illetményét a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. 

törvény (továbbiakban: Kjt.) 61. §-a, Magyarország 2022. évi központi 

költségvetéséről szóló 2021. évi XC. törvény 7. melléklete szerinti 

bértábla és Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

a 2022. évi átmeneti gazdálkodásról szóló 15/2021.(XII.17.) 

önkormányzati rendelete alapján bruttó 294.908,- Ft-ban állapítja meg. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy  

a) egyéb munkáltatói jogkörében eljárva közalkalmazott kinevezés 

módosítási okmányainak elkészítéséről gondoskodjon, 
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b) a 2022. évi költségvetési rendelet előkészítésekor a határozatban 

foglaltakat vegye figyelembe. 

 

Határidő a) pontra: 2022. január 30. 

                b) pontra: 2022. évi költségvetési rendelet előkészítése 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

6.) Polgármester illetménye (száma: 9/2022.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja az 1. számú határozati javaslatot. A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, vélemény, hozzászólás? Nem volt.  

Aki az 1. számú előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

7/2022.(I.20.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 71. § (4) bekezdés d) pontjában foglaltak alapján – tekintettel arra, 

hogy Pétfürdő település 2022. január 1-jei lakosságszáma 4.614 fő volt – 

főállású polgármesterként Horváth Éva 2022. január 1-től 780.000,-

Ft, azaz Hétszáznyolcvanezer forint összegű illetményre jogosult. 

 

Felkéri a jegyzőt, hogy az illetmény folyósításához szükséges 

intézkedéseket a Magyar Államkincstárnál tegye meg.  

 

Határidő: 2022. január 31. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a 2. számú előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

8/2022.(I.20.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 71. § (6) bekezdésében foglaltak alapján 2022. január 1-től 

főállású polgármesterként Horváth Éva havi 780.000,-Ft-os havi 

illetménye 15 %-ának megfelelő mértékű, azaz havi 117.000,- Ft, azaz 

Egyszáztizenhétezer forint összegű költségtérítésre jogosult. 

 

Felkéri a jegyzőt, hogy a költségtérítés folyósításához a szükséges 

intézkedéseket tegye meg. 

 

Határidő: 2022. január 31., majd minden hónap 10. napjáig 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

7.) Javaslat Pétfürdő település köztisztviselőinek, közalkalmazottainak, 

munkavállalóinak 2022. évi illetményére (száma: 12/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 1 igen szavazattal, 4 tartózkodás 

mellett nem javasolja elfogadásra az 1. számú határozati javaslatot. A Bizottság 1 igen 

szavazattal, 4 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra az 2. számú határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 2 nem szavazattal, 1 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra az 1. számú határozati javaslatot. A Bizottság 3 

igen, 2 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra az 2. számú határozati 

javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a 

javított határozati javaslat 1. pontját. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az 

illetmények megállapításakor senki fizetése nem lehet a tavalyi bérénél kevesebb. Ahol ez 

előállna, ott a Testület egyetért az alapilletmény olyan szintű emelésével, mellyel a bér eléri 

legalább a 2021-es összeget. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a javított határozati javaslat 2.1 

pontját az elfogadott módosítással. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a javított határozati javaslat 2.2 

pontját. 

A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a javított határozati 

javaslat 2.3 pontját. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot, miszerint a módosított 

határozati javaslat 2.4.2 pontjába kerüljön be, hogy az Önkormányzat bértáblájában 

béremelésen kívüli bérkiegészítést nem állapít meg, erre bértömeget nem biztosít. 
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A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a javított határozati javaslat 2.4 

pontját. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a módosított 1. számú határozati 

javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Van egy hiba az emlékeztetőben, a 2.4 pontnál a Pénzügyi 

Bizottság a 10%-ot kihúzta.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: Igen.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az van leírva.  

 

Horváth Éva polgármester: Bocsánat, nem figyeltem oda. Jó.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Amit a Pénzügyi Bizottságnál felolvasott elnök úr javított 

határozati javaslatot… (polgármester asszony közbeszól) 

 

Horváth Éva polgármester: Mindenkinek van? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: … ahhoz képest van most még egy javított határozati 

javaslat. Tegnap megfogalmazódott az a mondat, hogy illetmények megállapításakor senki 

fizetése nem lehet a tavalyi bérénél kevesebb. Ahol ez előállna, ott a Testület egyetért az 

alapilletmény olyan szintű emelésével, mellyel a bér eléri legalább a 2021-es összeget. 

Emlékeztem, hogy lehetőség van arra, hogy alapilletményt el lehessen téríteni. Akkor kiment a 

fejemből, hogy az alapilletményt minden esetben minősítéssel lehet eltéríteni. Ez a minősítés 

nem igazán lenne elegáns a többi, abban az intézményben dolgozóval szemben. Azt gondolom, 

hogy valahol törvénysértő is, mert a Képviselő-testület az intézményvezető jogköre helyett 

eljárva bért állapít meg, amihez nincs hatásköre.  

Ezért délelőtt, amikor fogalmazgattam a határozatot, telefonáltam a Pénzügyi Bizottság 

tagjainak, hogy rájöttem, hogy helytelenül jártam el, próbálom korrigálni, ehhez csinálok egy 

határozati javaslatot, amit mondtam, hogy milyen lenne. Miután a telefonok következtében nem 

mindenhol arattam egyöntetű sikert, még tovább ültem az asztal mögött és rájöttem, hogy akkor 

ami most mindenki előtt ott van, a javított 1. számú határozati javaslat, úgy néz ki, hogy a 

határozatnak van egy bevezető része, ami tartalmazza azt az elvet, amit tegnap a Pénzügyi 

Bizottság elfogadott, hogy senkinek a 2022. évi illetménye nem lehet kevesebb, mint amire 

jogosult volt 2021. december 31-én. Amely esetben az illetmény megállapítása során fenti 

feltétel nem teljesül, ott a Képviselő-testület a garantált bérminimum 5 %-ának megfelelő 

összegű fenntartó által garantált illetménykiegészítést biztosít.  

Ezt nem kell megjeleníteni további egyetlenegy pontban sem, mert ez be fog kerülni a 

költségvetési rendeletbe is, minden intézményvezető megkapja és így fognak eljárni a bér 

megállapítások során. Ez a módosítás ahhoz képest, amit tegnap a Pénzügyi Bizottság 

elfogadott. Mivel itt fenntartói illetménykiegészítésről beszélünk, ez a jogszerű.  

 

Horváth Éva polgármester: Menjünk végig a határozati javaslaton. 

 

Dombi Norbert képviselő: Mielőtt nagyon belemegyünk. Döntsd majd el légy szíves, hogy 

hol akarsz róla szavazni, vagy szavazzunk egyáltalán, hogy a Humán Bizottság ülésén felmerült 

– alpolgármester úrral nem beszéltünk össze – egy olyan felvetés, ami arról szól, hogy azoknál, 
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akiknél bérrendezés történt, komolyabb bérkorrekciót kaptak, ott kivezettetni a hozzájárulást, 

amit az önkormányzat minden évben kiegészítésként ad.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez a fiatalok módosításában benne van.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Gyakorlatilag erről szól.  

 

Dombi Norbert képviselő: De ez milyen gyorsan veszi ki? Mert ebből nekem nem derült ki.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Most azonnal. 

 

Dombi Norbert képviselő: A most azonnalt nem szeretném.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Pedig ez így történt.  

 

Dombi Norbert képviselő: Így biztos nem fogom megszavazni, a most azonnalt. Néhány év 

alatt le tudjuk nullázni a kiegészítést, akkor megszavazom. 

 

Béni Norbert képviselő: A most azonnalt meg szeretném kérdőjelezni, mert minden 

intézményben van fenntartói kiegészítés. Aki nem kap fenntartói kiegészítést, az tavaly sem 

kapott. A mértékét csökkentettük, mert néhány helyen a 35%-os kiegészítés sok volt. 

Mindenhol maradt benne.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mi a gond a most azonnallal? Ki van vezetve egy része.  

 

Béni Norbert képviselő: Jegyző asszony úgy fogalmazott, hogy most azonnal ki van vezetve. 

És szerintem Dombi Norbert úgy értelmezte, hogy mind.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem minden látszik, de most azonnal elkezdődött.  

 

Horváth Éva polgármester: Ami február 28-ig bent volt fenntartói kiegészítés, az benne 

maradt.  

 

Béni Norbert képviselő: A javasolt emeléseknél csökkentettünk. 

 

Dombi Norbert képviselő: És ezt kiszámoltátok? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem kaptál ilyen táblázatot? 

 

Dombi Norbert képviselő: Igen, de mivel hasonlítsam össze? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az eredeti javaslattal. 

 

Horváth Éva polgármester: 3 millióval kevesebb, mint, amit mi javasoltunk.  

Havi 40.085 ezer forint helyett lett 37.441 ezer forint. A február 28-ai adat 35.600 ezer forint, 

ahhoz képest 2.400 ezer forint havonta az emelkedés.  

 

Béni Norbert képviselő: Mindezt úgy, hogy 10 és 25 % közti béremelések vannak. Ennyi 

maradt még bent.  
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Molnár Gyula László képviselő: A tévénézőknek ismerteti az előterjesztés tartalmát.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Csak azért, mert Dombi képviselő úr hiányolta a 

szakszervezetet. A javaslatomat pofátlan javaslatnak mondtam magam is. Azért mertem letenni, 

mert évek óta – ezt minden évben meg is köszöntük – a Képviselő-testület ad bérkiegészítést 

minden hivatásrendben, ami a településen létezik, a dolgozóknak. Hol jobban, hol kevésbé. 

Eddig mindig figyelembe lett véve minden bérkiegészítésnél a központi béremelés. Az idei 

évben a központi béremelés borzasztóan „elszállt” egy-egy hivatásrendnél, amihez képest a 

másik borzasztóan elmaradt. Úgy álltam neki az egész kidolgozásának, hogy igenis 

összehasonlítottam a hivatásrendeken belül a végzettségeket és úgy próbáltam közel azonos 

szintre hozni egy érettségivel rendelkező középfokú bérezését, egy felsőfokú diplomával 

rendelkező dolgozó bérezését. Nem csak a Polgármesteri Hivatalra értem, az összes 

intézményre vonatkozóan. Azért jött ki belőle az a számsor, ami a polgármester asszony és az 

én javaslatom volt, a 40 millió havi költséggel. Nagyon örültem volna, ha azt elfogadják.  

Az én kollégáim feltétlenül úgy álltak volna hozzá, hogy igen, ott középfokú és felsőfokú 

végzettség között is lett volna különbség. Közelített volna az állami, nagyon-nagyon elszállt 

béremelések közötti különbséghez is.  

Nem az ő fizetésüket sokallom, hanem azt tartom méltatlanul kevésnek, amit a 

köztisztviselőkkel szemben csinál az állam. Ugyanezt gondoltam az óvoda esetében is, mert ott 

volt nagyon magas javaslatom az óvodapedagógusok részére, illetőleg a Közösségi Házba is 

javasoltam a központi 20 %-on kívül. Azt gondolom, hogy itt is méltatlanul kevés a kulturális 

szférában dolgozóknak a fizetése.  

Ez nem talált elfogadásra. Ezek után azt mondom, hogy köszönöm a két képviselő úrnak, hogy 

legalább méltatta annyira az előterjesztést, hogy letett hozzá egy javaslatot, mert van miről 

beszélnünk, esetleg el lehet fogadni. Egyébként nem tudom hogyan álltunk volna neki  jövő 

hónapban a költségvetésnek. A munkaanyag tárgyalásakor szét lett volna cincálva. Azzal nem 

lehetett volna dolgozni.  

 

Horváth Éva polgármester: Kezdjük a határozati javaslat 1. pontjával, ami a Polgármesteri 

Hivatalra vonatkozik. Alapilletmény 61 ezer forint, egységesen valamennyi felsőfokú 

végzettségű köztisztviselő részére 10% illetménykiegészítés, egységesen valamennyi 

középfokú végzettségű köztisztviselő részére az alapilletmény 20 %-ának megfelelő összegű 

illetménykiegészítés, valamint 600 ezer forint bértömeg a jegyzőnek differenciálásra és az 

ügykezelő bére.  

Ez havi 9.519 ezer forint, tavaly 8.070 ezer forint volt, a garantált bérminimum emeléssel 8.440 

ezer forint lett. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a határozati javaslat 1. pontját, a 

Polgármesteri Hivatal részére 2022. évre havi 9.519 ezer forint bértömeg biztosítását. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ez az egy tábla nem jó így. Az összes többire azt mondom, hogy 

rendben.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Tegyél javaslatot.  

 

Dombi Norbert képviselő: Most megszavaztátok.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Kérjél új szavazást.  
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Dombi Norbert képviselő: Mondok egy példát. A Polgármesteri Hivatalban van olyan dolgozó 

felsőfokú végzettséggel, aki kevesebbet kap, mint egy középfokú végzettségű másik 

intézményben.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Más tényezők is vannak. Nemcsak a végzettség, hanem a 

kor. 

 

Dombi Norbert képviselő: Én korról is beszélek.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A korral meg még rosszabb a helyzet.  

 

Béni Norbert képviselő: Viszont a táblában nem jelenik meg a differenciált bér, amit jegyző 

asszony oszt el. 

 

Dombi Norbert képviselő: Igen, csak azt nem automatikusan kapja a személy.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azt minősítés alapján tudom adni. 

 

Dombi Norbert képviselő: Máshol nincs ilyen, itt meg van.  

 

Horváth Éva polgármester: Erre van az a bértömeg, amivel jegyző asszony tudja korrigálni a 

bért. Ezt megszavaztuk.  

 

Dombi Norbert képviselő: Én az önkormányzati rendelet alapján a felsőfokú 10% 

illetménykiegészítés 20 %-ra megemelném, a többit támogatom. Ha lehet egy ilyen új szavazást 

kérni. A differenciált bértömeg ne legyen.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Az nem jó. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azt szeretném, mert az a középfokúaknál is húz egy kicsit.  

 

Dombi Norbert képviselő: Jó, jó.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Annak az összegét nagyon megköszönöm, abban, ahogy a 

képviselő urak meghatározták. Azzal nagyon jól meg tudom csinálni a differenciálást. Akkor 

sokkal jobban meg tudom csinálni, ha a felsőfokúakra is megkapom a 20%-ot.  

 

Dombi Norbert képviselő: Elnézést kérek, hogy egy kicsit lemaradtam, de pörgetem a 

fejemben ezt a dolgot.  

 

Horváth Éva polgármester: Mindegy, mert ha ez a szavazás nemleges, akkor érvénybe lép az 

előző.  

 

Dombi Norbert képviselő: Szeretnék kérni új szavazást, hátha valakiben megváltozik.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki a 20 %-os variációval egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 4 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

9/2022.(I.20.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Dombi Norbert képviselő javaslatát, mely szerint a Képviselő-

testület a Pétfürdői Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatott felsőfokú 

végzettségű köztisztviselő részére a közszolgálati tisztviselőkről 

szóló 2011. évi CXCIX. törvény 234. § (3) bekezdés b) pontja alapján az 

alapilletmények 20%-ának megfelelő összegű illetménykiegészítésre 

fedezetet biztosít.   

 

 

Horváth Éva polgármester: Határozati javaslat 2.1 pontja, Gondozási Központ, garantált 

illetmény %-ában megállapított bérkiegészítések: az alapfokúak bérkiegészítése 32%, 

középfokúaknak 35%, garantált bérminimum 10%-a, és 12% a vezető esetében a fenntartó által 

garantált illetményemelés az új javaslat szerint. Összesenben a Gondozási Központ tavalyi 

7.873.106,- forintos bértömegéhez 9.698.267,- forint lesz a havi bértömeg. Aki ezzel egyetért, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a határozati javaslat 2.1. pontját, 

a Gondozási Központ részére 2022. évre havi 9. 698.2677.- Ft bértömeg biztosítását.  

 

Horváth Éva polgármester: Határozati javaslat 2.3 pontja, az Óvoda módosított javaslatában 

óvodapedagógusoknak a garantált bérminimum 20%-a és  a többiek esetében az illetményalap 

45%-ának és a NOKS összegénak a különbözete a fenntartói kiegészítés.. Összességében 

8.869.187,- forintos bértömeghez képest 11.391.051,- forint a bértömeg. Aki ezzel egyetért, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a határozati javaslat 2.2 pontját, 

a Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda részére 2022. évre havi 11.391.051.- Ft bértömeg 

biztosítását. 

 

Horváth Éva polgármester: Határozati javaslat 2.3. pontja, Közösségi Ház és Könyvtár.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Szeretnék módosító javaslatot tenni. Az eredeti határozati javaslat 4. 

pontja azzal a szöveggel, hogy a kulturális ágazat munkavállalói részére az intézmény 2022. 

január 1-én érvényes alapbértömegének 5%-os emelését biztosítja a munkavállalók bérének 

differenciált növelésére. Ezt szeretném javasolni.  

 

Horváth Éva polgármester: Központilag kaptak 20%-ot.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Jegyző asszony megfogalmazásával teljesen egyetértek és én is így 

gondolom, hogy méltánytalanul alacsony a kulturális ágazatban dolgozók bére. Ezért szeretném 

javasolni legalább az 5%-ot.  

 

Horváth Éva polgármester: 20%-os alapemelést kaptak.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A 20-hoz még 5-öt akarsz? 

 

https://uj.jogtar.hu/
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Horváth Éva polgármester: A 20-hoz még 5-öt adnál? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Igen.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja, hogy a Közösségi Háznál legyen egy 5%-os 

bértömeg intézményvezetői hatáskörben, hogy a béreket korrigálni tudja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett elfogadta, hogy a kulturális 

ágazat munkavállalói részére az intézmény 2022. január 1-én érvényes alapbértömegének 

5%-os emelését biztosítja a munkavállalók bérének differenciált növelésére, azaz 2022. évre 

havi 4 386.097.- Ft bértömeget biztosít. 

 

Horváth Éva polgármester: Határozati javaslat 2.4.1 pontja, Önkormányzat, iskolai 

étkeztetés. A garantált illetmény %-ában meghatározva, alapfokúnál 38%, középfokúnál 60%. 

Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a határozati javaslat 2.4.1 pontját, 

az Önkormányzatnál az iskolai étkeztetés részére 2022. évre havi 2.639.716.- Ft   bértömeg 

biztosítását. 

 

Horváth Éva polgármester: Határozati javaslat 2.4.2. pontja a háziorvosi alapellátás, ahol 

garantált illetményemelést nem javasoltunk. 

Mindegyiket végig vettük. Aki a határozati javaslatot egyben elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

10/2022.(I.20.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

            I. 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy Pétfürdő településen a közszférában bármely 

jogviszonyban dolgozók 2022. évi illetménye nem lehet kevesebb, mint 

amire jogosult volt 2021. december 31-én.  

 

Amely esetben az illetmény megállapítása során fenti feltétel nem teljesül, 

ott a Képviselő-testület a garantált bérminimum 5 %-ának megfelelő 

összegű fenntartó által garantált illetménykiegészítést biztosít.  

 

II 

1.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Pétfürdői Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatott  

a) köztisztviselők részére a Magyarország 2022. évi központi 

költségvetéséről szóló 2021. évi XC. törvény (a továbbiakban: Kötv.) 62. 

§ (6) bekezdésében foglalt lehetőséggel élve 2022. évre a köztisztviselői 

illetményalapot 61.000.- Ft-ban állapítja meg. A 2017-ben bevezetett 

képzettségi pótlék fedezetére a költségvetés személyi juttatások 

előirányzatán belül – az illetményalap emelést is figyelembe véve – 2022. 

évben is fedezetet biztosít,  
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b) egységesen valamennyi felsőfokú végzettségű köztisztviselő részére a 

közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 

(továbbiakban Kttv.) 234. § (3) bekezdés b) pontja alapján az 

alapilletmények 10%-ának megfelelő összegű illetménykiegészítésre,  

c) egységesen valamennyi középfokú végzettségű köztisztviselő részére a 

Kttv. 234. § (4) bekezdésében foglaltak alkalmazásával az alapilletmények 

20 %-ának megfelelő összegű illetménykiegészítésre,  

d) a köztisztviselők minősítése alapján a Kttv. 234/A. §-a szerinti 

alapilletmény-eltérítés, és a Kttv. 235. § (1) bekezdése szerinti személyi 

illetmény megállapításához 600 ezer forint bértömegre,  

e) a Kttv. 241. § (1) bekezdése alkalmazásával 300 ezer forint illetményre  

fedezetet biztosít. Havi bértömeg: 9 519 031.- Ft. 

 

2.) Az önkormányzat és intézményei által foglalkoztatott 

közalkalmazottak fenntartó által garantált illetményemelésének mértékét 

2022. évre a Kötv. 7. melléklete szerint számított garantált illetmény %-

ában az alábbiak szerint biztosítja: 

 

2.1.) Pétfürdői Gondozási Központ: 

 

2.1.1.) az alapfokú végzettséggel rendelkező közalkalmazottak esetében az 

önkormányzati bérkiegészítés mértéke 32%, 

2.1.2.) a középfokú végzettségű közalkalmazottak esetében az 

önkormányzati bérkiegészítés mértéke 35%, 

2.1.3.) a 2.1.1.)-2.1.2.) pontokban foglaltaktól eltérően a felsőfokú 

végzettségű közalkalmazottak esetében a garantált bérminimum 10%-

ának, a magasabb vezető állású intézményvezető esetében 12%-ának 

megfelelő mértékű fenntartó által garantált illetményemelést biztosít. 

Havi bértömeg: 9 698267.- Ft. 

 

2.2.) Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda: 

 

2.2.1.) a felsőfokú végzettségű közalkalmazottak (óvodapedagógusok) 

esetében a garantált bérminimum 20%-ának 

2.2.2.) a nevelést, oktatást közvetlenül segítő (továbbiakban: NOKS) 

illetménykiegészítésben részesülő közalkalmazottak esetében fenntartói 

illetménykiegészítésként az illetményalap 45%-ának és a NOKS 

különbözetének 

megfelelő mértékű fenntartó által garantált illetményt biztosít.  

Havi bértömeg: 11 391 051.- Ft. 

 

2.3.) Közösségi Ház és Könyvtár: 

 

A kulturális ágazat munkavállalói részére az intézmény 2022. január 1-én 

érvényes alapbértömegének 5%-os emelését biztosítja a munkavállalók 

bérének differenciált növelésére.  

Havi bértömeg: 4 386 097.- Ft. 

 

 

 

https://uj.jogtar.hu/
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2.4.) Önkormányzat:  

 

2.4.1.) Iskolai étkeztetés 

2.4.1.1.) az alapfokú végzettséggel rendelkező közalkalmazottak esetében 

az önkormányzati bérkiegészítés mértéke 38%, 

2.4.1.2.) a középfokú végzettségű közalkalmazottak esetében az 

önkormányzati bérkiegészítés mértéke 60% 

 

2.4.2.) Háziorvosi alapellátás 

A munkavállaló részére a központi béremelésen kívül bértömeget nem 

biztosít fenntartó által garantált illetményként. 

Havi bértömeg: 2 639 716.- Ft. 

 

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt és a polgármestert, hogy a 

költségvetési rendelet előkészítésénél a határozatban foglaltakat vegye 

figyelembe. 

 

Határidő: költségvetési rendelet előkészítése 

Felelős:    Szabóné Czifra Melinda jegyző 

                 Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett 2. számú határozati javaslatot elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

11/2022.(I.20.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

önkormányzatnál és intézményeinél foglalkoztatott köztisztviselők, 

közalkalmazottak, egészségügyi szolgálati jogviszonyban állók és 

munkavállalók  

 

a) 2022. évi jutalmazásának céljából a 2022. évi költségvetés 

személyi juttatás kiadási előirányzatán belül a jutalmazásra 

felhasználható keretként valamennyi intézmény esetében az 

intézmény 2022. március 1-én érvényes rendszeres havi 

bértömegének 1 szeresét biztosítja.  

b) cafetéria juttatásának céljából – a Magyarország 2022. évi központi 

költségvetéséről szóló 2021. évi XC. törvény 62. § (4) 

bekezdésében előírt korlátra figyelemmel – 2022. évben 

egységesen nettó 240 ezer Ft/fő/év mértékű cafetériakeret 

alkalmazásához szükséges pénzügyi fedezetet biztosít. A 

polgármester is a nettó 240 ezer Ft összegű cafetéria keretre 

jogosult. 
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A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt és a polgármestert, hogy a 

költségvetési rendelet előkészítésénél a határozatban foglaltakat vegyék 

figyelembe. 

 

Határidő: költségvetési rendelet előkészítése 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

  Horváth Éva polgármester 

 

 

17.09 órakor szünet. 

17.16 órakor folytatódik a nyilvános testületi ülés. A képviselők létszáma 7 fő, a Képviselő-

testület továbbra is határozatképes. 

 

 

8.) 2022. évi Rendezvénynaptár (száma: 14/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés?  

 

Béni Norbert képviselő: A civil szervezetek fóruma miért van törölve? Közben a többi 

rendezvény megvan.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nincs olyan szigorítás, ami miatt törölni kellene.  

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság szokta összehívni. 

 

Dombi Norbert képviselő: Most nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Utóbbi időben nem sok értelme volt.  

 

Dombi Norbert képviselő: Jó beszélgetés volt általában. A koronavírus helyzetre tekintettel 

nem lesz, esetleg eltoljuk nyárra. Többnyire lehet tudni, hogy a megjelentek többsége idősebb 

ember és elég sokan be szoktunk tömörülni egy helyiségbe. Így láttam jónak. Nem azt jelenti, 

hogy egyáltalán nem lesz.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A kérdésem, hogy a Bizottság tárgyalta, hogy ne legyen civil 

fórum? 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem volt bizottsági ülés addig, amíg erre nekem választ kellett 

adnom. Ez nem kötelező, ez egy szokás. Valamikor elkezdtük.  

 

Horváth Éva polgármester: Elkezdtük ’98-ban, amit a polgármester hívott össze, utána 

mindig a Humán Bizottság elnöke szokta összehívni, nem a Bizottság. A Norbi vállalta ezt a 

szerepet évek óta, hogy a civil fórumot összehívja.  
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Dombi Norbert képviselő: Nem azt mondom, hogy ne legyen soha többet, lehet májusban. 

Most ne tartsunk, úgy döntöttem.  

 

Horváth Éva polgármester: Más kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

12/2022.(I.20.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2022. évi 

Rendezvénynaptárát e határozat mellékleteként elfogadja.  

Egyúttal felkéri a polgármestert, hogy a rendezvénynaptárt juttassa el a 

civil szervezeteknek és intézményeknek annak érdekében, hogy 

eseménynaptárukat össze tudják állítani.   

 

Felkéri a Közösségi Ház és Könyvtár igazgatóját, hogy a civil szervezetek 

javaslatai alapján az Eseménynaptárt készítse el, és annak a helyi 

médiában a Rendezvénynaptárral együtt történő közzétételéről 

gondoskodjon. 

 

Határidő: a) a határozat megküldésére: 2022. február 4. 

                  b) eseménynaptár: 2022. február 26. 

Felelős: a) pontra: Horváth Éva polgármester 

              b) pontra: Angeli Katalin intézményvezető 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

9.) Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására kiírt pályázaton 

való részvétel (száma: 15/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

13/2022.(I.20.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete pályázatot 

nyújt be az önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések 

támogatására kiírt pályázatban jelölt belterületi járdák felújítása jogcímű 

alcélra.  

 

Megvalósítandó felújítás: Pétfürdő Újmandulás utca járdafelújítás 

Kivitelezés költsége tervezői költségbecslés alapján 26.407.745,- Ft 

Járulékos költségek maximum 5%: 1.320.066,- Ft 

Összesen: bruttó 27.728.132,- Ft 

Igényelhető támogatás 50%: 13.864.066,- Ft 

 

A Képviselő-testület az 50% önrészt - 13.864.066,- Ft-ot - a 2022. évi 

költségvetésében biztosítja.  

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a pályázat beadására.  

 

Határidő: 2022. február 4. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

10.) Ifjúsági tó hidjának fém szerkezeti elemeinek karbantartása (száma: 10/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a „C” határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: A határozati javaslat C.) pontját, ami azt jelenti, hogy 10 millió 

forintot biztosítunk a költségvetésbe. A munkaanyagba beállítom a 10 millió forintot és ha ott 

megszavazza a testület, hogy minél előbb meg tudjam rendelni. A Robi hónap végéig akarja 

fenntartani az árajánlatát.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem. Megnéztem. Ajánlatunk jelen helyzetben 90 napig 

érvényes.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor is be kell szereznem nekem még egy ajánlatot, hogy a 

rendeletnek megfeleljek.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A polgármester asszony azt mondta, hogy úgy nem jön össze 

az ajánlat fenntartása, hogy a költségvetés elfogadása után kell kérni még egy ajánlatot. Úgy 

már kifut a 90 napból is.  
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Dombi Norbert képviselő: Ez így nem korrekt. Beadott egy vállalkozó ajánlatot, most már 

nyilvános. Kérsz mástól, aki 500 ezerrel kevesebbet mond, és máris az övé. Ez nem annyira 

fair. 

 

Horváth Éva polgármester: Én is így gondolom. A beruházási rendeletnél mindig belefutunk 

valami ellentmondásba. Át kellene gondolni, hogy kicsit rugalmasabbak legyünk. Voltunk már 

bíróságon, mert egyik képviselő megtámadta a képviselő-testületi döntést. A bírónő 

jószándékán múlt, hogy ejnye-bejnyén kívül elmarasztalást nem kaptunk. Meg elkészült a 

beruházás, nem lehetett visszacsinálni.  

Visszatérünk rá.  

A Településfejlesztési Bizottság javaslata, hogy a határozati javaslat C.) pontját fogadja el a 

Képviselő-testület, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

14/2022.(I.20.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy az Ifjúsági tó hidja fém szerkezeti elemeinek és fa 

járófelületének karbantartási munkáira 2022. évi költségvetésben a 

beszerezett vállalkozói árajánlatok szerinti bruttó (7.993.634+1.500.000) 

9.493.634,-Ft-ot árajánlatok alapján) 10.000.000,- Ft.-ot biztosítja. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a 2022. évi költségvetés előkészítése során 

e döntésre legyen figyelemmel. 

    

Határidő: 2022. évi költségvetés elfogadása 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

11.) Beszámoló a civil szervezetek 2021. évi támogatásáról száma: (11/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

                                               Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

15/2022.(I.20.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a civil 

szervezetek 2021. évi támogatásáról szóló beszámolót elfogadja. 

 

A Humán Bizottság hatáskörébe tartozó 2021. évi támogatási keret 

601.433,- Ft összegű előirányzat maradványának felhasználásáról a 

Képviselő-testület a 2022. évi költségvetés elfogadásakor dönt. 

 

Határidő: a 2022. évi költségvetést tárgyaló testületi ülés 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

12.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzethatárának 

önkormányzati véleményezése (száma: 6/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

16/2022.(I.20.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Veszprém 

Megyei Kormányhivatal Veszprémi Járási Hivatal Hivatalvezetője által 

2021. november 30-án véleményezésre megküldött, a Pétfürdőn kötelező 

felvételt biztosító Horváth István Általános Iskola felvételi 

körzethatárának megállapítására vonatkozó tervezettel – amelyben a 

Horváth István Általános Iskola kötelező felvételi körzete Pétfürdő 

település közigazgatási területe – egyetért. 

 

Határidő a határozat megküldésére: 2022. január 31. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 
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13.) Óvoda 2022. évi nyitvatartási idejének megállapítása (száma: 4/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

17/2022.(I.20.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete - a nemzeti 

köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 83. § (2) bekezdés b) 

pontjában biztosított jogkörében eljárva - a „Panelkuckó” Napközi 

Otthonos Óvoda (Pétfürdő, Liszt Ferenc út 17. sz.) 2022. évi nyitvatartási 

idejét az alábbiak szerint határozza meg: 

 

„Az Óvoda 2022. január 1. és 2022. december 31. közötti 

munkanapokon az alábbiak szerint tart nyitva: 

január 3. és augusztus 14. között: 5.30 órától 16.30 óráig; 

augusztus 15. és augusztus 28. között: nyári karbantartási 

munkálatok miatt zárva; 

augusztus 29. és december 21. között: 5.30 órától 16.30 óráig 

december 22. és 2023. január 01. között: zárva” 

 

Felhívja az intézményvezetőt, hogy mind a nyári, mind a téli zárvatartás 

miatt valamennyi napközbeni ellátást igénybe vevő gyermek szülőjét 

nyilatkoztassa a gyermekfelügyelet iránti igényéről. A nyilatkozatok 

összesítésének eredményéről a polgármestert haladéktalanul 

tájékoztasson. 

 

Amennyiben az ellátást igénylők között a gyermekek védelméről és a 

gyámügyi igazgatásról szóló 1997. XXXI. törvény 41. § (1) (2) 

bekezdésének hatálya alá tartozó gyermek szerepel, azaz akiknek szülei, 

törvényes képviselői munkavégzésük - ideértve a gyermekgondozási díj, a 

gyermekgondozást segítő ellátás és a gyermeknevelési támogatás 

folyósítása melletti munkavégzést is -, munkaerő-piaci részvételt elősegítő 

programban, képzésben való részvételük, nappali rendszerű iskolai 

oktatásban, a nappali oktatás munkarendje szerint szervezett 

felnőttoktatásban, felsőoktatási intézményben nappali képzésben való 

részvételük, betegségük vagy egyéb ok (a gyermeknek fejlődése 

érdekében állandó napközbeni ellátásra van szüksége, a gyermeket 

egyedülálló vagy időskorú személy neveli, a gyermek szülője, törvényes 
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képviselője szociális helyzete miatt az ellátásáról nem tud gondoskodni) 

miatt napközbeni ellátásukról nem tudnak gondoskodni,  az óvoda zárva 

tartása alatti alternatív napközbeni ellátás megszervezéséről a 

gyermekjóléti alapellátás keretében gondoskodni kell. 

 

Határidő: a) a nyitvatartás közzétételére az óvoda hirdetőtábláján:  

                  2022. február 4. 

                  b) a nyitvatartás közzétételére a helyi televízió képújságjában  

                  és az önkormányzati honlapon: 2022. február 4. 

           c) a szülők tájékoztatására és nyilatkoztatására:  

                  2022. február 28. és 2022. október 28. 

                  d) a polgármester tájékoztatására: 2022. március 10. és  

                  2022. november 10. 

                  e) igény esetén az alternatív napközbeni ellátás módjára  

                  vonatkozó javaslat előterjesztésére: 2022. március havi  

                  testületi ülés és a 2022. november havi ülés 

                                                             

Felelős:    a), és c-d) pontra: Porogi Lajosné óvodavezető 

                b) pontra: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

                 e) pontra: Horváth Éva polgármester és 

                                  Papp Alexandra Gondozási Központ vezetője 

 

 

14.) Bölcsőde nyári nyitvatartási rendjének megállapítása (száma: 5/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

18/2022.(I.20.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bölcsőde 

(Pétfürdő, Iskola u. 10.) nyári nyitvatartási rendjét az alábbiak szerint 

hagyja jóvá: 

 

„A Bölcsőde 2022. június 1. és 2022. augusztus 31. közötti 

munkanapokon az alábbiak szerint tart nyitva: 

június 1. és augusztus 14. között: 5.30 órától 16.00 óráig; 

augusztus 15. és augusztus 28. között: nyári karbantartási munkálatok 

miatt zárva; 

augusztus 29. és augusztus 31. között: 5.30 órától 16.00 óráig.” 
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Felhívja az intézményvezetőt, hogy a Bölcsőde nyári nyitvatartási 

rendjéről az érintetteket írásban tájékoztassa és azzal egyidejűleg 

valamennyi ellátott gyermek szülőjét nyilatkoztassa a bölcsődei szünet 

idejére vonatkozó esetleges gondozási igényéről. A nyilatkozatok 

összesítésének eredményéről haladéktalanul tájékoztasson.  

Amennyiben az ellátást igénylők között a gyermekek védelméről és a 

gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 41. § (1)-(2) 

bekezdésének hatálya alá tartozó gyermek szerepel, azaz akiknek szülei, 

törvényes képviselői munkavégzésük – ideértve a gyermekgondozási díj, 

a gyermekgondozást segítő ellátás és a gyermeknevelési támogatás 

folyósítása melletti munkavégzést is –, munkaerő-piaci részvételt 

elősegítő programban, képzésben való részvételük, nappali rendszerű 

iskolai oktatásban, a nappali oktatás munkarendje szerint szervezett 

felnőttoktatásban, felsőoktatási intézményben nappali képzésben való 

részvételük, betegségük vagy egyéb ok (a gyermeknek fejlődése 

érdekében állandó napközbeni ellátásra van szüksége, a gyermeket 

egyedülálló vagy időskorú személy neveli, a gyermek szülője, törvényes 

képviselője szociális helyzete miatt az ellátásáról nem tud gondoskodni) 

miatt napközbeni ellátásukról nem tudnak gondoskodni,  a bölcsőde zárva 

tartása alatti alternatív napközbeni ellátás megszervezéséről a 

gyermekjóléti alapellátás keretében gondoskodni kell. 

 

Határidő: a szülők tájékoztatására és nyilatkoztatására: 2022. február 28. 

                  a polgármester tájékoztatására: 2022. március 10. 

Felelős:    Papp Alexandra intézményvezető 

 

 

 

 

15.) Önálló képviselői indítvány Nagy Zsolt részéről: Pétkomm Kft. javadalmazási 

szabályzatának módosítása (száma: 13/2022.) 

Előterjesztő: Nagy Zsolt képviselő 

 

 

Horváth Éva polgármester: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Bocsánatot kérek, nem tudtam veled délután megbeszélni. 

Igazgató úr felhívott a héten, amikor bent voltunk a béres anyagok előállításában, és 

megkérdezte tőlem, hogy nem lehetne-e azt csinálni, hogy ne kelljen visszavonni a régi 

határozatot? A szabályzatot neki le kellett adni a cégbíróságra a cégiratok közé.  

Az előterjesztés nem szabálytalan. Jegyzői törvényességi észrevételem ezzel kapcsolatban 

nincs. Mondom neki, hogy egy kicsivel több adminisztrációval jár, meg kell írnotok egy levelet, 

hogy ezt visszavonjátok. Ebben maradtunk.  

Utána jött igazgató úr, hogy az ÁSZ-hoz is el kellett küldeni, mert ÁSZ vizsgálat van a 

Pétkommnál. Ma délután, amikor letettem a bérkérdések terhét, leültem az anyaghoz és 

megnéztem még egyszer. Felhívtam igazgató urat, hogy mikor számfejtik a Felügyelő Bizottság 

tagjainak a tiszteletdíját. Utólagos számfejtésről beszélünk. Legközelebb februárban lesz a 

januári tiszteletdíj számfejtése. Átgondoltam az egész dolgot. Elegancia kérdése az egész. 

Igazat adok igazgató úrnak is a bürokrácia mentességre és azt javaslom, hogy az 1. számú 

határozati javaslattal ne foglalkozzunk, ne vonjuk vissza, hanem a 2. számú határozati javaslatot 
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tárgyalja a Tisztelt Testület. Abban ne az legyen, hogy január 1-től, hanem január 20-tól. És 

akkor nem történt semmi.  

 

Horváth Éva polgármester: Vagy február 1-től. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem jó, mert akkor februárban a régi, kevesebb bért kapják. 

Január 20-tól és akkor nem történt semmi.  

 

Horváth Éva polgármester: Januárban a Felügyelő Bizottság mit dolgozott? Januárban a 

kevesebb bért kapja és februárban a magasabbat.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Összeült, megalakult. Ennyit tett.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mivelhogy a képviselő úr javaslata ez volt és ebben semmi 

törvénytelen nincs, nem kifogásolható. Amit én mondtam, az elegancia kérdése. Azért 

javasoltam a január 20-at, mert ma van a testületi ülés. Ma megállapítják az új tiszteletdíjakat 

és januárra már ezt fogják kapni, nem pedig a csökkentett tiszteletdíjat.  

 

Dombi Norbert képviselő: Mi az, hogy csökkentett? Forintálisan csökkent?  

 

Nagy Zsolt képviselő: Igen. Ha kérdezték volna, hogy akarok-e hozzáfűzni valamit, akkor ezt 

is hozzátettem volna. Pont a Norbi volt az, aki rákérdezett konkrétan, hogy de ugye nem fog 

lecsökkeni, amikor a javaslat elhangzott a novemberi testületi ülésen és erre a válasz az volt, 

hogy nem. Valami számítási hiba csúszhatott be és utána számoltam és kiderült, hogy mégis. 

Ezért gondoltam, hogy az eredeti, igazgató úr által javasolt – mivel azt mondta, hogy ki tudja 

gazdálkodni – legyen.  

 

Horváth Éva polgármester: Annyira nem ijednék meg, hogy a Felügyelő Bizottságnak a 

tiszteletdíja csökken. Ez egy teljesen új Felügyelő Bizottság. Semmi köze az előző bizottsághoz 

és annak bérezéséhez. Az, hogy egy ember maradt benne. Volt úgy, hogy a régi Felügyelő 

Bizottságnak sokáig a szabályzatban a mindenkori minimálbér volt a bizottság tiszteletdíja és 

1,2-szerese volt az elnöké. Amikor volt egy választás, akkor jött a minimálbér 70%-a és 60 %-

a. Akkor is csökkent és senkinek nem volt lelkiismeret furdalása. Ez egy teljesen új bizottság. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ki lett az elnök? 

 

Béni Norbert képviselő: Szabó Tünde.  

 

Horváth Éva polgármester: Azt gondolom, hogyha elfogadja ezt a %-ot a Képviselő-testület, 

akkor február 1-től legyen.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Szeretném úgy, ahogy jegyző asszony elmondta. Azt gondolom, hogy 

így a jó. Nyilván befogadom. Ha a bürokráciát enyhíti, akkor legyen úgy. 

 

Horváth Éva polgármester: Akkor is január 20-tól. De ha az előző határozatot nem vonjuk 

vissza, akkor az él. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem kell visszavonni.  
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Horváth Éva polgármester: A novemberben meghozott határozatunk él, hogy január 1-től 

ennyi.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen, most hozol egy másik határozatot, hogy ennyi, 

módosítod a szabályzatot, és megcsináljuk az egységes szerkezetet, és annyi. Volt egy holt 

időszak, amikor nem számítottak semmi bért. Nem tilos. 

 

Dombi Norbert képviselő: Emelkedni fog ezzel a javaslattal? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Visszaáll arra a szintre… (képviselő úr közbeszól) 

 

Dombi Norbert képviselő: Forintálisan? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen.  

 

Dombi Norbert képviselő: Forintálisan ezzel a javaslattal ugyanannyi lesz, mint eddig volt? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem csökken. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem értem jegyző asszony logikáját. Ha január 20-tól ennyi, 

akkor január 1 és 20 között… (jegyző asszony közbeszól) 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem napra számolják a tiszteletdíjat, hanem hónapra. Volt 

egy olyan időszak, ami elment a semmibe. Le van rakva a cégiratok közé az egységes szerkezetű 

szabályzat és ott van. Nem égeti magát se a Képviselő-testület, se a Pétkomm Kft. ügyvezetője, 

hogy ír a cégbíróságnak egy levelet, hogy bocsika, de rosszul csinálta a Képviselő-testület és 

kérem vissza a cégiratok közül azt, aminek visszavonták a határozatát. Most fog kapni a 

cégbíróság egy levelet, hogy kérem elhelyezni a cégiratok között a következő szabályzatot és 

nem történt semmi.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Mint előterjesztő elfogadom jegyző asszony javaslatát és az 1. számú 

határozati javaslatról nem kell szavaznunk. 

 

Horváth Éva polgármester: A 2. számú határozati javaslatban a javaslat a 2022. január 20. 

Aki így a 2. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

19/2022.(I.20.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

118/2011.(V.26.) számú határozatával jóváhagyott 328/2011(XII.22.), 

216/2012.(VI.21.), 535/2016.(XII.15.) és 389/2021.(XI.25.) számú 

határozatával módosított – a Pétkomm Kft. ügyvezetője, a Felügyelő 

Bizottság tagjai és a Képviselő-testület által meghatározott vezető állású 
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munkavállalói javadalmazásának, valamint a jogviszony megszűnése 

esetén biztosított juttatásának módjáról, mértékének főbb elveiről, annak 

rendszeréről szóló – Szabályzat II. b) pontját 2022. január 20-tól az 

alábbiak szerint módosítja: 
 

II.b) A javadalmazás mértékének főbb elvei és annak rendszere: 

- A Felügyelő Bizottság tagjainak havi tiszteletdíja a mindenkori 

minimálbér 62%-a 

- A Felügyelő Bizottság elnökének havi tiszteletdíja a mindenkori 

minimálbér 74%-a 

 

Felkéri a Kft. ügyvezetőjét, hogy a jelen módosítással egységes 

szerkezetbe foglalt „Szabályzat”-nak a cégiratok közé letétbe történő 

elhelyezéséről gondoskodjon. 

 

Határidő: 2022. január 31. 

Felelős: Nagy Ottó ügyvezető 

 

 

Tájékoztatók: 

 

1.) Tájékoztató a 2021. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 8/2022.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

 

 

 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

a) Iskolás gyermekekkel probléma 

 

Dombi Norbert képviselő: Egy dolgot szeretnék említeni. Nem tudom mi lesz a helyes 

formulája ennek. Utasítást nem adhatunk – iskoláról van szó – de egy erőteljes kérést meg 

tudnánk fogalmazni, jegyző asszony vagy polgármester asszony, az Iskola vezetése irányába, 

hogy legyenek kedvesek nagyobb körültekintéssel lenni, vagy legalábbis rendszeresen 

felszólítani a diákokat, hogy az iskolatejjel ne focizzanak, ne hajigálják szét az iskolaudvaron, 

ne azzal dobálózzanak. Aki nem kéri, hagyja ott, vagy vigye haza az a gyerek, akinek szüksége 

van rá.  

 

Horváth Éva polgármester: Volt már ilyen és szóltunk.  

 

Dombi Norbert képviselő: Adjunk neki nyomatékot, hogy tartsák napirenden és nem szép. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt én felvállalom.  

 



35 

 

Béni Norbert képviselő: Nem tudom mennyire kell még nyomatékosítani, de osztályfőnöki, 

szaktanári és igazgatói jár neki. Ennyi hatása. Írhatunk levelet, de… folyamatosan, aki az 

étellel, itallal játszik, az bizony kapja a megfelelő szintű minősítést, éppen hol jár.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Tanár is ott van, amikor fociznak, vagy kimegy hozzájuk? 

 

Béni Norbert képviselő: Ahhoz, hogy lebukjon, ott kell lennie. Végig ügyelet van mindenhol. 

A gyerek jön, megrúgja, aztán ennyi.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A rendes étellel fociznak? 

 

Dombi Norbert képviselő: Dobozos tejjel.  

 

Béni Norbert képviselő: Igen.  

 

Horváth Éva polgármester: Erről lehetne egy cikket írni a Péti Krónikába.  

 

Dombi Norbert képviselő: Lehetne, de az egy javaslat, hogy legyetek kedvesek szólni.  

 

Horváth Éva polgármester: Hivatalból fogok írni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Legyen meg ez.  

 

Horváth Éva polgármester: Az a kérésem, hogy valaki írjon egy pár soros cikket a Péti 

Krónikába ezzel kapcsolatban. Hátha a szülők is elolvassák.  

 

Dombi Norbert képviselő: Aki érez magában, az ír.  

 

Horváth Éva polgármester: Más kérdés? Nem volt.  

 

 

17.37 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

Horváth Éva sk.                       Szabóné Czifra Melinda sk.  

   polgármester                          jegyző 


